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Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2014. június 25-én. 

Az ülés kezdésének időpontja: 18.00 

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal Tanácsterme 

 

Jelen vannak: Kochnyák Sándor, Nebehaj Rudolfné, Radovics Istvánné, Simonek Antal 

képviselők, 

Vöröskői István alpolgármester, 

Gaál Lajos polgármester 

 

Meghívottak:  

Nagy Gabriella a KLIK Esztergomi Tankerület igazgatója 

Tordáné Petrik Etelka iskolaigazgató 

Pfluger Antal Leányvár Se. vezetője 

Kozsák Zsolt 

Kara Dániel Kesztölc Se. 

Gaálné Kara Valéria Művelődési Ház vezető 

 

Gaál Lajos polgármester: Tisztelettel köszönti a megjelent képviselőket. Megállapítja, hogy 

a megválasztott képviselők száma 7 fő, jelen van 6 fő, az ülés határozatképes.  

 

Az ülés napirendi pontjai a következő:  

 

1. Tájékoztató a PÁIK Kincses József Általános Iskola 2013/2014-es tanévéről 

2. Tájékoztató a Kesztölc SE és a községben működő sportegyesületek tevékenységéről. 

3. Tájékoztató megújuló energia pályázatról 

4. Közbeszerzés kiírása gyermekétkeztetésre 

5. Óvodavezetői pályázat kiírása 

6. Surján út 

7. Pincebérlet – Zaj János  

8. Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 

9. Egyebek 

10. Zárt ülés 

Kitüntetések adományozása, valamint egy ismert elbirtoklási ügy, melyet 

önkormányzati vagyonnal való rendelkezésre hivatkozva javasol zárt ülésen tárgyalni. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 62/2014. (VI.25.) KKÖKt. 

határozata az ülés napirendjének elfogadásáról 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete az előterjesztett napirendet elfogadja. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

1. Napirendi pont 

Tájékoztató a PÁIK Kincses József Általános Iskola 2013/2014-es tanévéről 

 

Gaál Lajos polgármester: Elsőként Nagy Gabriella a KLIK igazgatója szól néhány szóban 

az átszervezés tapasztalatairól.  
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Nagy Gabriella a KLIK Esztergomi Tankerület igazgatója: Tisztelt polgármester úr, 

képviselőtestület, jegyzőasszony! Köszönöm szépen még egyszer a meghívást. Nagyon 

örülök, hogy érdeklődést mutatnak az iránt is, hogy megismerjék a KLIK működését. Ez egy 

központi állami hivatal, és ennek vannak a területi egységei, a tankerületek, aminek én is az 

igazgatója vagyok. A köznevelés állami fenntartásba került 2013. január elsejétől. A 

prezentációmnak azt a címet adtam, hogy Állami intézmény fenntartás kialakítása a 

köznevelési intézményekben. Mondhatnánk, hogy már eltelt másfél év azóta, hogy állami 

fenntartásba került a köznevelés, mégis a „kialakítás” szót nem vettem ki belőle, mert ez egy 

nagyon nagy átalakítás, és korántsem gondolhatjuk még azt, hogy mindent megoldottunk, és 

véget ért ez az időszak. Hogy mi indokolta ennek a rendszernek az átalakítását, azt önök, mint 

intézményfenntartók nagyon jól tudják, hogy milyen terheket rótt a településre az iskoláknak 

a működtetése. És ez azt is eredményezte, hogy mivel a fenntartói források szűkösek voltak, 

ezért voltak szegény és gazdag önkormányzatok, szegény és gazdag iskolák. Tehát ahol 

átvettük az iskolákat, ott ezt utána nagyon jól láttuk magunk is. A szakmai irányítás, amit 

kaptak az iskolák, az is elég egyenlőtlen volt. A visszajelzési rendszerek, tehát minden 

nagyon széttagolt, és átláthatatlan volt. Ezen igyekeztünk változtatni, de még ez is erősen 

kialakulóban van, ugyanis a Köznevelési Államtitkárságnak és a Minisztériumnak nem csak 

egy háttérintézménye van, mint a Klebersberg Fenntartó központ, hanem ott van az Oktatási 

Hivatal, az Oktatás kutató, tehát a szakmai dolgokat inkább ők iszik, a törvényjavaslatok 

előkészítését, az ellenőrzést. Most például ők fogják irányítani a szakértők képzését, ők 

irányítják, és a szakfelügyeleti rendszer sem hozzánk fog kötődni, hanem ez is az Oktatási 

Hivatal és az Államtitkárság kompetenciája lesz. Az egész átalakítási rendszernek mi volt a 

célja? Az egy egységes fejlesztési célokat megvalósítani, egy egységes középszintet 

alakítsunk ki, ami nagyon jól ellátott iskolák esetében egy kis csökkenést eredményez, de ez 

sajnos azt kell, hogy mondjam, hogy nem sok helyen alakult így. Inkább az volt a szándék, 

hogy a rosszabbul ellátott iskolákat emeljük fel. Hát ez most már a másfél éves működtetés és 

fenntartás után, hát látjuk, hogy nagyon nehéz feladat, és nagyon nehezen volt előre 

tervezhető, hogy milyen terhek kerülnek így az Intézményfenntartó Központra. Magát a 

KLIK-et, ami egy központi hivatal, már 2012 szeptemberében felállította a kormány, azóta 

működik a megfelelő jogszabályok alapján. Az elnök vezeti, Marekné Dr. Pintér Aranka. Ide 

tartoznak a fenntartói feladatok a szakmai irányítás, működtetés. Az országos központunk 

Budapesten van, a Nádor utcában. 198 tankerület van. Mi vagyunk a segítő- és támogató 

középszint, és ennek a szerepnek próbálunk is eleget tenni. Segítjük és támogatjuk az 

iskolákat abban, hogy ellássák ezt a köznevelési feladatot. A tankerületek élén állnak a 

tanterület igazgatók. Járási illetékességgel dolgozunk, van 19 megyeközpont, akik egyben 

járási tankerületi feladatokat is ellátnak, pluszban egy megyeközponti feladatot, ami azt 

jelenti, hogy valamennyire koordinálják a mi munkánkat, illetve vannak speciális olyan 

intézmények, és feladatok, amelyek csak hozzájuk tartoznak. Ilyen például a szakképzés. 

Tehát, hogyha vesszük a mi tankerületünket, akkor Esztergomban van három olyan nagy 

monumentális szakképző iskola, nagy gyereklétszámmal, a Balassa, a Géza fejedelem és a 

Szent Imre, amelyek bár Esztergomban vannak, nem hozzám tartoznak, hanem a megye 

központi tankerülethez, mert döntően szakképzést folytatnak, és az ő esetükben a működtetés 

is, a szakképző intézmények esetében mindenhol át kellett, hogy kerüljön a működtetés a 

Klebersberg Intézményfenntartó Központokhoz. Egyéb esetekben a település maga dönthetett 

arról, hogy vállalja-e az iskola a működtetését, vagy sem. Jó, tehát a mi járásunk, az bizonyára 

önök is tudják, nagy járásnak számít, 24 településen. Abból 22 településen működik iskola. 

Nincsen iskola Dömösön és Máriahalmon. Kilencszáz, legutóbbi statisztika szerint 908 

munkavállalónk van ebben a járási tankerületben, ami nagyon-nagyon sok. Ennek döntő része 

pedagógus. De vannak a pedagógiai munkát segítők, és vannak a technikai dolgozók, akik 
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szintén hozzánk tartoznak. A mi tankerületünk egy kirívóan nagy tankerület. Van 26 általános 

iskolánk, két gimnáziumunk, négy zeneiskolánk, és egy kollégiumunk Esztergomban. 

Ezeknek az intézményeknek a fenntartási-, és működtetési feladatait is mi látjuk el összesen 

tíz fővel az esztergomi Lőrinc utcai irodából. Ott tízen vagyunk. Ez nagyon kevés, de ezek 

azok a problémák, amiket nekünk kell megoldani. Tehát a mi feladatunk vegyesen 

működtetési-, és szakmai feladat ellátás. A szakmai feladat ellátás terén is leginkább 

koordináló szerepünk van. Tehát például az intézményvezetők választása esetén. Mi 

lebonyolítjuk az egész választási eljárást. Szavaz véleményalkotó módon a tantestület, 

megkérdezzük minden esetben az önkormányzatot is. Akkor is, ha nem működtető 

önkormányzatról beszélünk. Ezek után mi minden keletkezett iratot felterjesztünk Miniszter 

úrhoz, és írunk hozzá egy javaslatot, hogy a mi meglátásunk szerint ki lenne megfelelő erre az 

igazgatói posztra, de magát a döntést a Miniszter úr hozza meg, a kinevezést ő adja át, és 

ilyetén módon mi nem döntéshozóként folyunk bele ebbe a történetbe, hanem koordináló 

szerepünk van. Az intézmények működtetése az egy hihetetlen nehéz feladat, amit azt 

gondolom, hogy önök részben ismernek, hiszen működtetnek most is számos intézményt, meg 

ugye korábban működtették az iskolát. Itt szeretném megköszönni azt, hogy milyen remek 

állapotban kaptuk mi a kesztölci iskolát, tényleg azt gondolom, hogy mintaszerű lenne. 

Semmilyen gondunk nem akadt, azt hiszem csak valami kazáncsere volt, de egyébként 

minden nagyon jó állapotban van, összehasonlítva a többi iskolával, nagyon remek, úgyhogy 

köszönet a testületnek és polgármester úrnak, hogy így került át hozzánk az iskola. Nagyon 

jól dolgozik együtt a másik két társult intézménnyel. Azt gondolom, hogy Etelka és egyáltalán 

a kollektíva is. És a Nemzetiségi Önkormányzattal is azt hiszem, hogy jó viszonyt sikerült 

kialakítani, és azt megőrizni. Tehát nem gondolom, hogy ebben gondok lettek volna. 

Egyáltalán az iskola szakmai működésével mi abszolút elégedettek vagyunk, tehát azok a 

dokumentumok, amelyek az iskolából bekerülnek, szabályszerűen vannak ellátva, tehát azt 

gondolom, hogy a vezetés jól működik. Etelka jól összefogja a tantestületet, és szakmailag jól 

irányítja. Tehát ez mindig biztos jel, hogyha problémáról nem érkezik hozzánk jelzés. A 

kesztölci iskola miatt én mindig nyugodt vagyok. Tehát nincsen vele semmiféle probléma, és 

ez nagyon jó, hogy így van, mert a 34 intézmény között azért elég sok akad, ahol sok a 

teendőnk. A működtetésről még azt szeretném általában elmondani, hogy hat olyan település 

van a járásban a 22-ből, amely vállalta a működtetést. Az iskolák esetében ezek nagy 

települések döntően, illetve városok. Nyergesújfalu, Tát, Tokod, Tokodaltáró, Dorog és 

Csolnok. És Csolnok esetében szeptember elsejétől a Német Nemzetiségi Önkormányzat 

fogja átvenni az iskolának nem csak a működtetését, ami ugye eddig is nála volt, hanem a 

fenntartói szerepet is. Úgyhogy hát abszolút segítőkészséggel és figyelemmel várjuk, hogy 

hogy fog működni ez a konstrukció. Az országban úgy tudom, hogy több helyen is a 

nemzetiségi önkormányzatok vesznek most át pedagógiai feladat ellátást is, úgyhogy 

kíváncsian várjuk, hogy ez az új rendszer hogyan fog működni. Jelenleg megvan ehhez az 

önkormányzatok számára a költségvetési támogatás, reméljük, hogy ez a továbbiakban is így 

fog maradni, mert ez a leghektikusabb pontja ennek a dolognak, hogy ez hogy fog beválni, 

hogy igazából milyen támogatást kap hozzá a kormányzattól, illetve az oktatásirányítástól a 

nemzetiségi önkormányzat. Jó, tehát az összes többi településen pedig ugye nálunk van a 

működtetés. Átadás-, átvételi megállapodásokat kötöttünk az önkormányzatokkal, és hát 

sajnos itt a jogszabályok kevéssé szabályozták be egészen a részletekig ezeket a dolgokat, 

hogy hogyan is kell az önkormányzatokkal együttműködnünk, és hát elég sok nehézséget 

hozott napvilágra ez a mindennapi együttélés, és a feladatok átvállalása, és az így való 

együttgondolkodás. Azt gondolom, hogy Kesztölc esetében nem volt semmiféle problémánk. 

Amit a jogszabály kellőképpen ki nem dolgozottsága – már bocsánat, hogy ilyet mondok, 

mert nem én hoztam a jogszabályt – de azt gondolom, hogy hát eléggé sok magyarázat lett 

volna még szükséges ahhoz, hogy ezt a jogszabályt hogyan kell értelmeznünk, hogy kinek mi 
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a konkrét feladata egy működtetés terén. Ez nem történt meg, így eléggé arra kell 

hagyatkoznunk, hogy hogyan tudjuk ezt egymással, a településekkel, mint működtetők és 

fenntartók rendezni. Úgyhogy ebben el tudom képzelni, hogy esetleg lesz változás majd a 

későbbiekben, ha új államtitkára van a területünknek. Köznevelésért felelős államtitkár a 

megyénkből kerül ki, Czunyiné Dr. Bertalan Judit. Ennek örülünk, és hát várjuk, hogy az 

esetleges új terveivel majd nekünk is milyen munkáink adódnak még. A Lőrinc utcában van 

az irodánk, ha bárkinek bármilyen kérdése van, vagy bármilyen problémával megkeres, ott 

vagyunk. Mi ott hivatalszerűen működünk, tehát minden nap hivatali időben meg lehet minket 

találni. És bátorítani szoktam a pedagógusokat is és mindenkit, szülőket is, hogyha valamilyen 

gondjuk van, akkor nyugodtan jöjjenek be. Természetesen sose szeretném megkerülni az 

intézményvezetőt. Tehát elsősorban mindig igazgatóasszonyhoz küldöm a problémás 

szülőket, vagy pedagógus kollégákat, és amikor nem sikerül nekik, mint főnöknek és 

beosztottnak, vagy szülőnek rendezni a kérdést, akkor nagyon szívesen mi ebben 

közreműködünk. Köszönöm szépen a figyelmüket. 

Gaál Lajos polgármester: Köszönöm. Megkérdezem, hogy van-e kérdés az elhangzott 

tájékoztatóhoz? 

Pfluger Antal Leányvár SE elnöke: Meg szeretném köszönni a segítségét. Három 

pályázatunk volt, s a Magyar Judo Szövetséggel sikerült megkötnünk a szerződést, így a helyi 

iskola valószínűleg ötven darab szőnyeget fog kapni. Örömmel mondom, hogy a nemzeti 

tantervbe is bekerült a judo. Hogy idézzem a miniszterelnököt, aki azt mondta, hogy 

Magyarországon mindenkinek meg kell tanulni futballozni, meg judózni. 2020-ig tizenegy 

milliárd forintot fog kapni a judo. Szőnyegekre, szerelésre meg egyebekre. A mindennapos 

testnevelés részévé válhat ez a jellegű alapozás. 

Nagy Gabriella a KLIK Esztergomi Tankerület igazgatója: Igen, ennek mi is nagyon 

örültünk. 

Gaálné Kara Valéria a nemzetiségi önkormányzat elnöke: Valós alapja van annak, hogy a 

nemzetiségi osztálylétszám az 8 főről 14 főre fog emelkedni? 

Nagy Gabriella a KLIK Esztergomi Tankerület igazgatója: Erről nekem hivatalos 

információm nincsen. Amit én magam hallottam, az ennek pont az ellenkezője volt, és pont az 

Országos Szlovák Önkormányzatnak az elnöke nyilatkozott a rádióban, és arról beszélt, hogy 

nem is az osztályonkénti nyolc főt, hanem ahhoz, hogy egyáltalán iskolát lehessen indítani, 

ahhoz kell a nyolc fő. Tehát én nem gondolnám, hogy ezt magasabbra emelnék.  

Radovics Istvánné képviselő: Én szeretném megkérdezni, hogy a tárgyi feltételek javítására 

vannak-e tervek? Mert nekünk mindig az volt az álmunk, hogy legyen egy aulánk. Ne kelljen 

szabad téren rettegni attól, hogy milyen idő lesz a nagy iskolai rendezvényekre. A másik, 

pedig, hogy a heti öt óra testnevelés a tormaszobánk bővítését is feltételezné. A másik 

kérdésem pedig az, hogy tud-e a KLIK hatékonyabb segítséget adni az igazgatóasszonynak 

abban, hogy ne kelljen túl sok óraadót alkalmaznia. 

Nagy Gabriella a KLIK Esztergomi Tankerület igazgatója: Mind a kettő nagyon nagy 

probléma, és nagyon messzire visz. Csak pályázatokban tudunk gondolkodni. Most indul 

majd, elvileg már benne vagyunk az új uniós pályázati ciklusban, 14-től 20-ig. De igazából 

azt elképzelni, hogy mekkora feladat hárult a működtetés átvállalásával a KLIK-re, azt 

gondolom, hogy nem is tudjuk elképzelni. Szóval olyan iskolák is átkerültek, ahol 25 éve nem 

volt kifestve, és amikor odamegyünk, és ez a probléma, akkor az embernek muszáj azt 

mérlegelnie, hogy valahol bővítek, vagy itt meg kifestek, mert az ÁNTSZ meg holnap 

becsukatja az iskolát. Tehát ezt gondolom, hogy ez a működtetés része, ezt nagyon nem 

becsülte meg senki sem, aki ezt a konstrukciót kitalálta, hogy a mi központi hivatalunk az úgy 

fog működni, hogy aki átadja a működtetést, azt vállalnia kell. És akkor még arról nem is 

beszélek, hogy a tulajdonjog természetes módon megmaradt a településnél. Ha beruházásról 

beszélünk, akkor engem a fenntartóm rögtön arra kötelez, hogy akkor próbáljak egy 
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konstrukciót összehozni, hogy mindenki járuljon hozzá, és próbáljunk a településtől is 

hatalmas támogatásokat szerezni. Nagyon sok helyen ettől teljesen elzárkózik mindenki, mert 

az az álláspont, hogyha az államnak kellett a feladatellátása, akkor teremtse meg hozzá a 

szükséges feltételeket, és bizonyos szempontból ezt az álláspontot is el lehet fogadni. Amikor 

jött egy teljesen felújított iskola, mint például a bajnai vagy pilismaróti vagy a lábatlani, ott 

meg iszonyatos költségbe kerül a fullra felújított iskola működtetése. Például az 

akadálymentesítést szolgáló lift, amit adott esetben éppen senki nem használ, de annak a 

karbantartása az olyan összegekbe kerül, amit ki kell fizetni, hiszen a projekt erre kötelez, 

hogy ezt itt működtessem, és tulajdonképpen jó, hogy van ilyen lift az iskolában, csak tényleg 

senki nem használja és nagyon sokba kerül. Tehát a jó színvonalnak a fenntartása is borzasztó 

költségeket hárít ránk, ugyanakkor vannak teljesen akceptálható másik helyek, ahol viszont 

ahhoz képest kell elérni valamit, hogy nagyon rossz állapotok vannak. Ezt mi folyamatosan 

jelezzük, de azt kell, hogy mondjam, hogy nincs kellő számú kollégánk, tehát gyakorlatilag 

egy ilyen vagyonkataszterrel nem rendelkezik még a KLIK, hogy ahol mi vagyunk a 

vagyonkezelők, ott milyen állapotok vannak. Tehát ez kétezer akárhány száz intézményben 

már rég fel kellene mérni, és ott kellene lenni egy adatbázisban, hogy hol vannak a sürgető 

dolgok, és mit kell megoldani. De sajnos itt nem tartunk.  

Az óraadók kérdése. Az jó is, meg rossz is, hogy óraadók vannak. Abból a szempontból jó, 

hogy a szakos ellátottságot tudjuk biztosítani. Ez egy szakmai kritérium, és a szülők 

szempontjából is nagyon fontos, hogy a gyermeket megfelelő szakos pedagógus tanítsa. Ebből 

a szempontból jó. Még abból a szempontból is jó, hogy egy-két iskolában volt olyan 

pedagógus, akinek nem tudtunk 22 órát adni, tehát neki is jó volt az, hogy el tudott járni egy 

másik iskolába, és ott így ki volt az óraszáma, nem kellett pedagógusokat elbocsátani, meg 

tudta tartani az állást. Ami nem jó, aki óraadó, ő igazából egyik tantestületben sem – de 

mondjuk optimális esetben az anya tantestületében, ahol a státusza van, ott része a nevelő 

munkának, ahova átjár, ott kevésbé tud beilleszkedni, és hát egyelőre ez a két álláspont van, 

és mind a kettőben van igazság. Most egyelőre az volt a fontosabb, hogy tudjuk megtartani 

azokat a pedagógusokat is, akinek egy kisebb iskolában nincs ki az óraszáma. És vannak 

olyan tantárgyak, amiből hiányunk van. Kémia tanárt nagyítóval keresünk, fizika, matek 

ugyan ez. És jelenleg a rendszer nem teszi azt lehetővé, hogy valamiképpen odavonzza az 

ember a mégiscsak ilyen szakkal rendelkező kollégákat, hanem ők is elvándorolnak gyorsan 

abba az iskolába, ahol jobbak a feltételek, ahol jobban érzik magukat, mert jobb feltételek, a 

körülményekben tud az iskola többet kínálni. És tankerületen belül is eléggé nagy 

vándorlásunk van pedagógusok között, a nehezebb körülmények között működő iskolákat 

azokat nagyon gyorsan ott hagyják, ha van egy jobb lehetőség. Úgyhogy sok szempontot kell 

ebből figyelembe venni.  

Gaálné Kara Valéria a nemzetiségi önkormányzat elnöke: És ebben az óraadó rendszerben 

hol van a gyerek? Tehát én most azt szeretném kérdezni, hogy a gyerek kötődik a 

pedagógushoz. Most az a pedagógus, aki egyik helyről a másikra szaladgál, mert kénytelen, ő 

hogy vesz részt a közösség életében? 

Nagy Gabriella a KLIK Esztergomi Tankerület igazgatója: A gyerek ott van, hogy őérte 

van a szakos ellátottság, tehát az a pedagógus azért rohangál, hogy megfelelően képzett 

matematika tanár tanítsa, meg fizika, meg kémia, mert belőlük vannak ugye óraadóink, mert 

ezekből vannak hiányaink, meg a rajz, például. Tehát amik ugye nagyon kis óraszámban 

vannak. Max még egy helyre jelöltünk ki, vagy jelöltünk így órát pedagógusnak, hogy az 

anyaintézményen kívül még egy helyre tudjon elmenni egyszer vagy kétszer a hét folyamán. 

Igyekeztünk azt is biztosítani, ha erre a pedagógus hajlandó, akkor a saját autójával útiköltség 

térítéssel menjen. Tehát a saját eszközeinkkel mi próbáljuk ezt a lehető legkomfortosabban 

megoldani. Amikor a pedagógusnak nincs jogosítványa, vagy nincs autója és 

tömegközlekedéssel kell ezt megtennie, akkor valóban nehéz a kérdést megoldani. De azt 
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gondolom, hogy a gyerek itt van benn, tehát azon kívül a jelenlegi jogszabályok nem teszik 

lehetővé, hogy nem szakost alkalmazzunk ilyen esetekben.  

Gaálné Kara Valéria a nemzetiségi önkormányzat elnöke: Az udvari ügyelet, szünetekben 

való kapcsolattartás a gyerekkel, tehát én ilyen oldalát szerettem volna tudni, hogy ez hogy 

működik. 

Nagy Gabriella a KLIK Esztergomi Tankerület igazgatója: Hát ez az a része, amit fel kell 

áldoznunk azért, hogy például nem kell az adott pedagógust elküldeni az intézményből. 

Tordáné Petrik Etelka: Én annyit szeretnék ehhez hozzáfűzni, hogy én is köszönöm, hogy a 

Gabriella ilyen segítőkész, és tényleg maximálisan támogat szinte minden iskolát. Én az 

óraadókhoz szeretnék annyit hozzáfűzni, hogy igen, ez egy nagyon nagy probléma, hogy ez 

az óraadó jön-megy. De van közöttük olyan is, aki első perctől kezdve bevállal ügyeletet, és 

akár az akadályversenyen külön kijön, és részt vesz a programunkban, úgyhogy ez is óraadó 

válogatja. Aki agilisabb, és jobban be lehet vonni a munkába, mi is be tudjuk vonni, de 

nyílván jobb lenne, ha tantestületi tag lenne, és akkor ott lenne. 

A beszámolóhoz annyit fűznék hozzá, hogy úgy érzem, sikeresen zártuk ezt a tanévet, a 

programjaink sikeresek voltak. A tanulólétszámunk alakulásáról: nagy vándorlás volt ebben a 

tanévben, mert elég sok család – 15 gyermekkel elköltöztek a faluból, és ugye hát itt a 

gyerekek mentek is vissza oda, ahonnan jöttek, amelyik településről, és hat gyermekünk 

érkezett, így a 149 főből év végére 140-en lettünk, de ez még mindig jónak mondható. A 

mostani első osztályosaink igen nagy létszámmal vettek részt az oktatásban, 23-an voltak, 

tehát ezekre is büszkék vagyunk. A következő első osztályunk pedig 17 fő lesz. Itt néhány 

gyermek marad az óvodában, és tényleg csak egy-két gyerek, akit elvisznek más intézménybe. 

A versenyeredményekről mondanék még akkor néhány szót, és utána majd várom a 

kérdéseket. Szépen szerepeltek a diákjaink a versenyeken. Itt egyet-kettőt kiemelnék, de ott a 

végén megtalálhatjátok a jegyzetben. A megyei és a környező versenyeken nagyon szépen 

szerepeltek a gyerekek. Megyei versenyen szlovákból Tardoson az első-másodikos 

csoportban első helyezést hoztunk el, és a harmadik-negyedikesek korcsoportjában is és 

számos megyei versenyen első, második hatodik, nyolcadik helyezést értek el a diákok 

természetismeret, irodalom, matematika tantárgyból. Az egyik gyermekünk megyei első 

helyezett lett természetismeretből és bejutott az országos döntőbe, ahol negyedik helyezést ért 

el, úgyhogy nagyon büszkék vagyunk rájuk. Nem tudom, hogy ha van kérdésetek, akkor 

szívesen válaszolok.  

Radovics Istvánné képviselő: Mikor tervezed a szlovák iskolával való további 

kapcsolattartást, és hogyan? A másik még azt szeretném kérdezni, hogy az örökségedül 

hagyott integrációs rendszer hogy működik? 

Tordáné Petrik Etelka: Úgy beszéltük meg a felsőkirályi igazgató úrral és a polgármesterrel, 

hogy mivel mi voltunk ebben a tanévben náluk, következő tanévben ők jönnének hozzánk. De 

ennek költségvonzata is van. Az integrációs programról annyit, hogy folytatjuk. Most le is 

írtam, az október elsejei statisztikában 13 halmozottan hátrányos helyzetű tanulónk volt, és ez 

lecsökkent most 4 főre. Pont azok a családok költöztek.  

Gaál Lajos polgármester: Köszönöm. Az iskola tájékoztatásához van-e még hozzászólás, 

javaslat? Amennyiben nincs, szavazásra bocsátom, aki elfogadja a tájékoztatást, kérem, 

kézfelemeléssel szavazzon.  

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 63/2014. (VI.25.) KKÖKt. 

határozata a PÁIK Kincses József Általános Iskola 2013/2014-es tanévről szóló  

beszámolójáról  
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Kesztölc Község Képviselő-testülete elfogadja a PÁIK Kincses József Általános Iskola 

2013/2014-es tanévről szóló beszámolóról. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

2. Napirendi pont 

Tájékoztató a Kesztölc SE és a községben működő sportegyesületek tevékenységéről 

 

Gaál Lajos polgármester: Tisztelettel köszöntöm Kara Dániel örökös tiszteletbeli 

spotelnököt, a Kesztölci Sport SE elnökét, aki Dobák István elnök helyett fogja elmondani a 

tájékoztatót, illetve szeretettel köszöntöm Pfluger Antal urat, a Leányvári Judo Egyesületnek 

az elnökét.  

Pfluger Antal Leányvár Se vezetője: Az alaptájékoztatáshoz, melyet írásban is megkaptak a 

képviselők, annyit szeretnék még hozzá tenni, hogy nem csak judóban vagyunk jók. Mindig 

hangsúlyt fektettünk arra, hogy minél több sportolónk érjen el a versenyeken kívül is jó 

tanulmányi eredményt. Örömmel tudom elmondani, hogy a faipari technikus tanulmányi 

versenyen - szakmai-, és elméleti versenyen - első helyezést ért el Rábai László, egy 

válogatott judósunk, akinek a díját Orbán Viktor adta át. Tehát jól sportol, jól tanul. Ez nálunk 

fontos szempont. Szinte minden évben van olyan sportolónk, aki eredménnyel indulhat a „jó 

tanuló, jó sportoló” országos versenyen is. A közelmúltban volt egy meghívásos grand prix 

verseny, 54 ország 400 indulója volt. Ez felnőtt verseny, pénzdíjas, százezer dollár 

összdíjazású volt, és a Sport tv 2,5 órás, egyenes adású közvetítéssel népszerűsítette a 

sportágat. Itt három versenyzőnk indulhatott volna. Péntek Zoltán plusz száz kilóban, Diviki 

Barbara 78kg-ban, és a Garzó Rebeka, aki kesztölci. Ő is indulhatott volna, mert harmadik 

volt a magyar rangsorban, de érettségi miatt nem tudott felkészülni, nem vállalta a versenyt. 

Ez érthető, hiszen most egy másik nagy feladat volt előtte a civil életben. A kesztölci 

sportéletünkről: az óvodában is tartunk testnevelés órát, Sas Dóra edzőnő tartja a 

foglalkozásokat a középsős, és a nagycsoportos gyerekeknek 20-27 fős csoportnak minden 

héten helyben tart edzéseket. Reméljük, aki jön első osztályba, az tovább fogja csinálni. Már 

előbb említetem, hogy Kesztölcről tíz fő van táborban reggel nyolctól 16 óráig, kisgyerekek, 

azt is mondtam, hogy a nemzeti tantervbe bevették a judót, sikeres lett ez a pályázatunk, 

valószínű az ötven szőnyeg, meg a húsz ruha jön, amit ide fogunk hozni. 

Kochnyák Sándor képviselő, a Sport Bizottság elnöke: Gratulál a sok jó eredményért.  

Gaál Lajos polgármester: Köszönöm. A tájékoztatásához van-e még hozzászólás, javaslat? 

Amennyiben nincs, szavazásra bocsátom, aki elfogadja a tájékoztatást, kérem, 

kézfelemeléssel szavazzon.  

Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 64/2014. (VI.25.) KKÖKt. 

határozata a Leányvár SE beszámolójáról  

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete elfogadja a Leányvár SE beszámolóját.  

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Kesztölc Se. 

Kara Dániel Kesztölci SE tiszteletbeli elnöke: Mi ilyen szép sikerekről nem tudunk 

beszámolni. Dobák úr az elnök, őt helyettesítem, mert ő jelen pillanatban üdül. Olyan 
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szerencsés helyzetben vagyok, hogy ennek a sportkörnek az újjá alakításában, átalakításában 

nagyon sok önkormányzati képviselő részt vett. Rövid történeti áttekintéssel kezdeném, hogy 

hogy is kezdődött ez idén február 24-én, mikor újraválasztották Kesztölcön a sportkör 

elnökségét, és miért volt erre szükség. Gyakorlatilag a Kesztölc SE egy nagyon nagy káosz 

volt, mélypontra került és ebből egy kiutat kerestünk. Most azért a labdarúgásról beszélünk, 

mert jelen pillanatban az asztalitenisz és a judo nem a mi szakosztályunk. Bár nagyon 

szeretnénk, hogyha több szakosztállyal tudnánk működni. Ez az asztalitenisz és egyéb más 

dolgokat is megpróbáljuk bevonni, sőt olyan sportágban is próbálkozunk majd, ahova a 

lányokat is be fogjuk tudni vonni. Az újonnan választott elnökség célul tűzte, hogy először is 

anyagilag és felszerelésben stabilizálja az egyesület működését. Gyakorlatilag sikerült 

áthidalnunk a telet, és elkezdtük azokat az edzéseket, amivel próbáltuk a csapatot is 

megszervezni, hogy ne az legyen, mint ami az utolsó bajnoki fordulóban történt Epölön, hogy 

nem tudtunk kiállni. Fiatalítani kellett, és csináltunk egy olyan csapatot, ahol 21,4 átlag 

életkorra le tudtuk csökkenteni. Nyílván arra nem tudtunk számolni, hogy az Önkormányzat 

több pénzt fog tudni adni, a maximális segítséget, amit megszavaztak nekünk, azt meg is 

kaptuk. De ahhoz, hogy előrelépjünk, nekünk lényegesen több csapatot kell működtetnünk, és 

az utánpótlás felé kell lépnünk. A TAO- pályázatot nagy nehezen sikerült összehoznunk, ami 

szintén egy olyan probléma volt, hogy itt négy évig nem tudták a TAO- pályázatot leadni, 

négy évet vesztettünk azzal, hogy azt a pénzt, amit onnan be lehetett volna szerezni, azokat 

elengedtük, és csak tengődtünk-lengődtünk, és mindig az volt a probléma, hogy most erre 

nincs pénz, arra nincs pénz. Most ez az első év, ahol a pályázatokat befogadták.  Négymillió 

forintra pályáztunk. Ezek az eszközök az utánpótlás nevelésre kellenek. Minden pályázattal 

élni akarunk, ez legyen öltöző felújítás, legyen pálya rekonstrukció, mert ráfér. Akik fönt 

jártatok a családi napon, láthattátok, hogy milyen állapotban van ez a pálya. Láthattátok azt, 

hogy ez a hely Kesztölc egyik ékszerdoboza, csak rajtunk múlik, hogy tudjuk még szebbé 

tenni. Ehhez kérem a ti segítségeteket, amit eddig is megkaptunk, és én bízom benne, mert ez 

egy tényleg egy olyan önkormányzat, aki segíti a sportot hisz a jövő miatt ez nagyon fontos. 

Gyermekeinkről van szó, unokáinkról van szó, és egy egészséges életmódról van szó. 

Köszönöm szépen! 

Kochnyák Sándor képviselő: Egyéb problémák, mondjuk szertáros problémáitok vannak-e, 

vagy, aki karbantartja, mert hallottam, hogy az illető úr, aki ott volt, az most nem csinálja.  

Kara Dániel Kesztölci SE tiszteletbeli elnöke: Két hónapig kapta a közhasznú munkáért a 

támogatást, és két emberrel tudtunk oda felmenni. Egy férfit és egy hölgyet. A férfinak lett 

volna a pályakarbantartás, illetve bent az ilyen szerelések, meg javítások, polcok készítése, 

vagy egyebek. Hát ez nem egy sikeres választás volt, mert ezt nem tudtuk véghezvinni, így 

gyakorlatilag két hónap után meg is szűnt ez a státusz. Én kértem őt arra, hogy mivel ott egész 

napi pénzt kapott, hogy húzzuk ki szezon végéig. Megígérte, egyszer-kétszer fel is jött, de ez 

nem megoldás. A hölgy, aki csinálta a szertárat, nagyon komoly, nagyon precíz, nagyon szép 

munkát végzett mindenben, de őt is csak két hónapig tudtuk finanszírozni. Most itt szeretném 

kérni azt, hogyha van erre lehetőségünk, én szeretném, hogyha az illető hölgy maradna, és ha 

van rá lehetőség, akkor legalább egy három, vagy négy hónapra tudjunk vele szerződni. Ez 

minden szempontból jó.  

Gaál Lajos polgármester: Köszönöm szépen! Nagyon szépen köszönöm a sporttal 

kapcsolatos munkádat, Dani bácsi, meg köszönöm azoknak a képviselőknek a tevékenységét, 

akivel sikerült elérnünk azt, hogy a 71. születésnapját ünneplő SE nem szűnik meg. Ezt a 

közgyűlésen is elmondtam, hogy nagyon közel volt ahhoz a születésnapi ünneplés, hogy 

temetői ünneplés legyen, hát Ünneplés – idézőjelben, gyásznap lesz a sport életében. De itt 

több embernek a hathatós munkájának következtében ez elől sikerült megmenekülnie, és én 

kívánom, hogy további sok sikert és sporteredményeket nektek, és amiben tudunk segíteni, 
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ugye nagyon szívesen, bár pénz az elég szűkösen van, de minden másban, ahogy már 

bebizonyítottuk már korábban is, hogy nem csak a pénzzel lehet egy munkát segíteni.  

Megkérdezem a képviselőtársakat, hogy van-e még valakinek a beszámolóhoz kérdése? 

Amennyiben nincs, szavazásra bocsátom, aki elfogadja a Kesztölc SE beszámolóját, kérem, 

kézfelemeléssel szavazzon!  

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 65/2014. (VI.25.) KKÖKt. 

határozata a Kesztölci Se beszámolójáról 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete elfogadja a Kesztölci Se beszámolóját.  

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Gaál Lajos polgármester: A Sportegyesület beszámolója kapcsán szükség van egy határozat 

meghozatalára. Az egyesület elnöke kérte, hogy a képviselő-testület járuljon hozzá ahhoz, 

hogy az egyesület székhelye a sporttelep címe lehessen. 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 66/2014. (VI.25.) KKÖKt. 

határozata a Kesztölci Se székhelyének bejegyzéséről 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete hozzájárulását adja, hogy a Kesztölci Sport Egyesület az 

Önkormányzat kizárólagos tulajdonát képező kesztölci 5002 hrsz.-ú sporttelep ingatlant 

székhelyéül használja, és azt a Tatabányai Törvényszék előtti nyilvántartásba vételi 

eljárásban, egyéb hatóságok felé az Egyesület székhelyeként bejelentse. 

A székhely használata ingyenes, és határozatlan időre szól. 

  
Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

3. Napirendi pont 

Tájékoztató megújuló energia pályázatokról 

 

Kozsák Zsolt projekt menedzser: Örülök, hogy újra önök között lehetek. Azért vagyok most 

itt, mert a közeljövőben lehetőség nyílik újra pályázni. Tudomásunk szerint ősszel, illetve 

tavasszal lesz egy, amire fel lehetne készülni. Az előzetes munkálatok nagyjából két hónapot 

vennének igénybe. Tehát a tervezés, ajánlatok bekérése, közbeszerzés lefolytatása. Azt 

javasolnám, hogy nekünk az a célunk igazából, hogy egy olyan kompromisszumos megoldást 

tudjunk kialakítani, ami mind a két fél számára elfogadható. Hogyha önök napelemet 

szeretnének, és energiahatékonysági megoldásokat, akkor mi ebben partnerek vagyunk. A 

régebbi ajánlatunk az három intézményi épületnek a villamos energia fogyasztásának a – 

mondjuk úgy – kiváltására szolgált, a művelődési ház, polgármesteri hivatal, óvoda. Hogyha 

ezek a napelemes rendszerek felkerülnek, akkor várhatóan nem kell villamos energia számlát 

fizetni, vagy csak nagyon minimális mértékben. Ez önöknek egy olyan másfél millió forint 

megtakarítást eredményezne éves szinten. Amit tudunk vállalni még az, hogy ezt a rendszert 

utána üzemeltetjük, illetve hogyha önök szeretnék, és önerőre van szükségük, akkor ezt 



11 

 

biztosítani tudjuk az önök részére. Tehát, ha mondjuk az a pályázat nem száz százalékos 

támogatottságú, hanem mondjuk, csak 85, ahogy az általában szokott lenni, és önöknek 

szüksége van önerőre ehhez, akkor azt törvényes úton el tudjuk önöknek juttatni, és meg tud 

valósulni a beruházás. Ezért az önerőért cserébe a rendszer üzemeltetését fogjuk kérni egy 

futamidőn keresztül, nekünk ebből vissza fog jönni az a pénz, amit önökre áldoztunk, illetve 

nyílván kapnak mellé egy szolgáltatást. A futamidő alatt rendben fognak üzemelni ezek a 

napelem bármilyen körülmények között. Az volna igazából a kérdésem, hogy önök 

szeretnének-e korszerűsíteni, szeretnének-e napelemeket az intézményi épületekre.  

Vöröskői István alpolgármester: Szerintem megbeszéltük, ezt már annak idején 

áttárgyaltuk, vagy megbeszéltük, már több fordulót végigcsináltunk, hogy igen, szeretnénk, 

természetesen. 

Kozsák Zsolt projekt menedzser: Egyszer született is közöttünk egy megállapodás, ami egy 

adott pályázati ciklusra szólt. Ha most ezt meg tudjuk újítani, akkor nekiállunk, és 

megcsináljuk az összes tervet, az ajánlatok bekérését, tehát akkor előkészítjük a projektet úgy, 

hogy amikor a következő lehetőség lesz, be lehessen nyújtani. Gyakorlatilag egy kész 

pályázati anyag kell. Ha ez önöknek megfelel, akkor arra kérném a testületet, hogy 

hatalmazzák fel a polgármesterurat arra, hogy megkezdhesse velünk a tárgyalásokat a 

szerződéses dolgok rendezésére, vagy a szerződés megújítására.  

Gaál Lajos polgármester: Tehát gyakorlatilag a mai testületi ülésünkön 

szándéknyilatkozatra van szükségünk. 

Kozsák Zsolt: Igen.  

Bognárné Dr. Solymoskövi Veronika jegyző: A szándéknyilatkozat természetesen létre 

jöhet, de javasolja, hogy a konkrét megállapodás tartalma előzetesen legyen ismert a testület 

előtt is. Aláírásra csak az után kerüljön sor. 

Kozsák Zsolt projekt menedzser: A megállapodás tartalma az nagyjából úgy nézne ki, hogy 

önök leszerződnek most üzemeltetésre, és amennyiben a későbbiekben kiderül, hogy önöknek 

nincs szüksége az önerőre, nem szeretnének üzemeltetést, akkor ezt a szerződés tárgytalannak 

tekintjük.  

Vöröskői István alpolgármester: Igen, volt erről valamikor szó, tárgyaltunk róla, valóban 

volt is egy ilyen szándéknyilatkozat, de én erről semmi konkrét adatot nem tudok.  

Természetes, hogy szándékunkban áll mindig a korszerűsítés, és a megújulás , és lehetőleg ne 

kerüljön nekünk sokba, vagy semmibe se kerüljön. A szándéknyilatkozatot most is 

támogatom, de magát a formáját, azt még azért szeretnénk látni, hogy akkor mire szerződünk, 

tehát hogy az önkormányzat mire kötelezi el magát. 

Gaál Lajos polgármester: Támogatjuk a környezetvédelmet, meg minden más egyebet, de 

sajnos annyira nem vagyunk környezettudatos állampolgárok, hogy mindenféle haszon nélkül 

belemenjünk ebbe, tehát amellett, hogy napelemes energiarendszerünk van, azért valamennyi 

a visszaforgatott megtakarításból is kellene. Úgy emlékszem, hogy tavaly 75-25%-os volt. 

Kozsák Zsolt projekt menedzser: 50-50. 

Gaál Lajos polgármester: Gyakorlatilag akkor a megtakarításnak az 50%-a megy 

üzemeltető felé, a másik 50% az önkormányzat felé.  

Kozsák Zsolt projekt menedzser: Tehát a megtakarításból finanszírozzák gyakorlatilag az 

üzemeltetést. A megtakarítás fele az nagyjából hat-hétszáz ezer forint volt. Nyílván ez akkor, 

ha nem lesz szükség önerőre.  

Gaál Lajos polgármester: Tehát akkor gyakorlatilag az összes megtakarítás itt marad. 

Kozsák Zsolt projekt menedzser: Akkor az összes megtakarítás önöknél marad, így van.   

Gaál Lajos polgármester Gyakorlatilag olyan kikötéssel támogatom én is, hogy az olyan 

beérkező anyag, amelyik ezt érinti, ez azonnal megy tovább a képviselők felé, és a képviselők 

felé egy visszajelzéses rendszerrel fogom kiküldeni, hogy elolvasta az anyagot, és legalább 

egy-két napon belül kérem a viszontválaszt, ha kifogás merül fel. Tehát én magam nem 
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vállalom fel azt, hogy egyedül döntök, hiszen minden olyan anyag, ami bekerül ebbe a 

rendszerbe, ez egy közös döntés, és a végső döntésnél természetesen, amikor rátesszük a 

pontot az íre, akkor pedig egy testületi ülésen ezt levezetjük.  

Nebehaj Rudolfné képviselő: Tulajdonképpen önök elkészítenék az egész átalakításhoz, 

illetve energia megtakarításhoz szükséges műszaki dokumentációt, műszaki, gazdasági 

dokumentációt, pályázati dokumentációt.  

Kozsák Zsolt projekt menedzser: Ez önöknek nulla forintjába kerülne. 

Vöröskői István alpolgármester: Ez nulla forintba kerülne, és utána kötünk egy üzemeltetői 

szerződést? 

Kozsák Zsolt projekt menedzser: Ezt most kötnénk. 

Kochnyák Sándor képviselő: Igen, előtte, értem. Tehát, ami ugye utána kezdődik. 

Kozsák Zsolt projekt menedzser: Ami utána kezdődik, így van. 

Simonek Antal képviselő: Utána kezdődik, hogyha ez megvalósul. És ott a jelenlegi 

energiaköltségeink és az új rendszerből adódó energiaköltségek közti különbség 

Kozsák Zsolt projekt menedzser: 50%- az, amit felénk fizetnek. 

Gaál Lajos polgármester: Ez az 50% ez akkor ezek szerint fedezi a beruházás költségeit?  

Kozsák Zsolt projekt menedzser: Ez az önerő költségét fedezi csak. De csak akkor, hogyha 

szükségük van rá. 

Gaál Lajos polgármester: Igen, azért kértem a pilismaróti polgármestertől, hogy időpontot. 

Azt mondta, hogy ha jelzem egy nappal előtte, akkor nagyon szívesen végigvisz bennünket, 

mert Pilismaróton már megépült, és ők üzemeltetik azt a rendszert, tehát ott már egy 

működőképes, gyakorlati tapasztalatok 

Simonek Antal képviselő: És mióta működik, ha szabad kérdezni? Mióta működik? Mennyi 

tapasztalat van? 

Kozsák Zsolt projekt menedzser: Ez idén márciusban került átadásra, ez a rendszer. 

Interneten lekérdezhető, hogy ez a rendszer mennyi energiát termelt. Tehát nagyon 

kényelmes.  

Gaál Lajos polgármester: Köszönjük a tájékoztatást, döntésünkről értesíteni fogjuk. 

Szünet után 

A tárgyalás alapján kérdésként teszem fel, hogy a Képviselő-testület szándékozik-e 

foglalkozni újra a napelemes rendszerrel abban az esetben, ha előzetesen teljes körű 

tájékoztatást kap a jelenleg érvényes kondíciókról. 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 67/2014. (VI.25.) KKÖKt. 

határozata megújuló energia pályázatokról 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete szándékozik újra foglalkozni a napelemes rendszerrel 

abban az esetben, ha előzetesen teljes körű tájékoztatást kap a jelenleg érvényes kondíciókról. 

.  

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2014. augusztus 31. 

 

4. Napirendi pont 

Közbeszerzés kiírása gyermekétkeztetésre 

 

Gaál Lajos polgármester: A közétkeztetés szabályai jelentősen változnak 2014. szeptember 

1-től. A közbeszerzési eljárás kapcsán három céget javaslok meghívni. Az előterjesztésben fel 

vannak sorolva azok a környékbeli cégek, melyek reálisan számításba vehetők. 
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Bognárné Dr. Solymoskövi Veronika: Az írásos előterjesztésben végig van vezetve a 

lebonyolítással kapcsolatos sorrend.  Létre kell hozni a döntés előkészítő bizottságot az új 

közbeszerzési törvény szerint. A döntés előkészítő bizottságban nem vehet részt az, aki majd a 

döntésben részt vesz, tehát képviselő magában a bizottságban döntési jogosultsággal nem 

vehet részt. Természetesen tanácskozási joggal a képviselők is részt vehetnek az ülésen, csak 

nem szavazhatnak. A döntés előkészítő bizottság bontja majd a borítékokat, és értékeli a 

pályázatokat, de csak döntés előkészítésre, mert a képviselőtestület dönti el azt, hogy ki nyeri 

a pályázatot.  

Gaál Lajos polgármester: Akkor sorban a feladatok: A Közbeszerzési eljárás elindítása. Aki 

egyet ért a közbeszerzési pályázat meghívásos módon való meghírdetésével, kérem, 

kézfelemeléssel szavazzon!  

Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 68/2014. (VI.25.) KKÖKt. 

határozata közbeszerzési eljárás indításáról „Közétkeztetési szolgáltatás nyújtása 

vállalkozási szerződés keretében” tárgyban 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete „Közétkeztetési szolgáltatás nyújtása vállalkozási 

szerződés keretében” tárgyában, hirdetmény nélküli közbeszerzési eljárást indít az 

előterjesztésnek megfelelő tartalommal. Ajánlattételi határidő: 2014. július hó 18. nap 11:00 

óra. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2014. július 6. 

 

Bognárné Dr. Solymoskövi Veronika: A második határozat tárgya, hogy mely három céget 

hívják meg.  

Gaál Lajos polgármester: Lehet név szerint említeni őket? 

Bognárné Dr. Solymoskövi Veronika: Igen, az előterjesztésnek megfelelően. A 

közbeszerzési eljárásnak ez a szakasza nyilvános. 

Gaál Lajos polgármester: Tehát, aki az előterjesztésben felsorolt három cég meghívásával 

egyetért, kézfelemeléssel szavazzon!  

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 69/2014. (VI.25.) KKÖKt. 

határozata három szolgáltató meghívásáról 

 

Kesztölc község Képviselő-testülete az iskolai és az óvodai étkeztetésre, a „Közétkeztetési 

szolgáltatás nyújtása vállalkozási szerződés keretében” tárgyban, hirdetmény nélküli 

közbeszerzésre három szolgáltatót hív meg: 

• Jász-Gazdi Kft. 2080. Pilisjászfalu Tinnyei út 1. 

• Bőség Konyha Bt. 2509 Esztergom-Kertváros Damjanich út 42. 

• Granárium Étterem és Panzió  2524 Nagysáp, Granárium domb 3.  

 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: július 6. 

 



14 

 

Gaál Lajos polgármester Közbeszerzési előkészítő bizottság összetétele: A bizottságban 

egyrészt képviselő, másrészt a polgármester nem lehet benne, viszont benne lehet a 

közbeszerzési tanácsadónk, és a pénzügyi szakemberünk. Először is Berta urat kérjük fel 

közbeszerzési tanácsadónak, majd a bizottság elnökének, mint aki majd biztos, hogy 

szakszerűen le fogja tudni bonyolítani. Kissné Dinnyés Szilvia pénzügyi szakember, a két 

intézményvezetőt írtam még be bizottsági tagnak, Bognár Erikát pedig dietetikusként, hogy 

külső szakértőként vegyen részt az értékelésnél. A közbeszerzési tanácsadóval 320.000.- Ft 

díjban állapodtam meg. Jó, hát ennyi az előterjesztés, úgyhogy akkor ezeket kell elfogadni. 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 70/2014. (VI.25.) KKÖKt. 

határozata közbeszerzés előkészítő bizottság létrehozásáról 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a közbeszerzési előkészítő bizottságba a következő 

személyeket választja meg: 

 Berta Ferenc közbeszerzési tanácsadó, elnök  

 Kissné Dinnyés Szilvia pénzügyi előadó, tag 

 Tordáné Petrik Etelka iskolaigazgató, tag 

 Nagyváriné Radovics Angelika m.b. óvodavezető, tag 

 Bognár Erika dietetikus, tag 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2014. július 18-tól az eljárás lezárásáig 

 

5. Napirendi pont 

Óvodavezetői pályázat 

 

Gaál Lajos polgármester Az egy évre megbízott óvodavezető mandátuma a nyár folyamán 

jár le, így intézményvezetői pályázatot kell kiírni. Meg vannak a törvényes feltételek, hogy 

minek kell szerepelni a kiírásban. 

Bognárné Dr. Solymoskövi Veronika jegyző: A törvényes feltételek mellett az 

előterjesztésben előnyként került be a szlovák nyelv és a helyi szokások ismerete.  

Gaál Lajos polgármester Aki az előterjesztéssel egyetért, kézfelemeléssel szavazzon! 

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 71/2014. (VI.25.) KKÖKt. 

határozata óvodavezetői pályázat kiírásáról 

 

Kesztölc Község Önkormányzata a "Közalkalmazottak jogállásáról szóló" 1992. évi XXXIII. 

törvény 20/A. § alapján pályázatot hirdet a Kesztölci Kiserdei Óvoda intézményvezetői 

munkakörének betöltésére.  

 A vezetői megbízás időtartama:  Határozott idejű, 2014. szeptember 1. napjától 2019. július 

15. napjáig.  

A közalkalmazotti jogviszony időtartama:  Határozatlan idejű, közalkalmazotti jogviszony.  

Foglalkoztatás jellege:  Teljes munkaidő 

A munkavégzés helye: Komárom–Esztergom Megye Kesztölc Cseresznyéshát utca 2/1. 

A munkakörbe tartozó, illetve a vezetői megbízással járó lényeges feladatok:  
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A nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény szerint az intézmény irányítása, 

ellenőrzési és munkáltatói feladatainak ellátása, pedagógiai szakmai vezetése.  

Költségvetési szerv vezetőjeként felel az intézmény tevékenységeinek jogszabályban, 

költségvetésben foglaltaknak megfelelő ellátásáért, az intézmény gazdaságos és hatékony 

működéséért és gazdálkodásáért. valamint belső kontrollrendszeréért.  

Illetmény és juttatások:  

A közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény, valamint a nemzeti 

köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény és a pedagógusok előmeneteli rendszeréről és a 

közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény köznevelési intézményekben 

történő végrehajtásáról szóló 326/2013. (VIII. 30.) Korm. rendelet rendelkezései alapján.  

Pályázati feltételek:  

• Óvodapedagógusi főiskolai végzettség,  

• legalább öt év pedagógus-munkakörben szerzett szakmai gyakorlat.  

• pedagógus-szakvizsga keretében szerzett intézményvezetői, közoktatás vezetői 

szakképzettség, vagy a szakképzettség folyamatban lévő megszerzése,  

• Magyar állampolgár, vagy külön jogszabály szerint a szabad mozgás és 

tartózkodás jogával rendelkező, illetve bevándorolt vagy letelepedett személy, 

• büntetlen előélet, cselekvőképesség,  

• vagyonnyilatkozat-tétel vállalása.  

A pályázat elbírálásánál előnyt jelent:  

• a szlovák nyelv ismerete 

• a helyi szlovák szokások ismerete  

• oktatási intézményben szerzett legalább 1 éves vezetői gyakorlat  

A pályázat részeként benyújtandó iratok, igazolások:  

• Részletes életutat bemutató szakmai önéletrajz,  

• Iskolai végzettségeket, szakképzettséget igazoló iratok másolata; 

• szakmai helyzetelemzésre épülő vezetői program, fejlesztési elképzelések;  

• 90 napnál nem régebbi keltezésű hatósági erkölcsi bizonyítvány,  

A munkakör betölthetőségének időpontja:  

A munkakör legkorábban 2014. szeptember 1. napjától tölthető be.  

A pályázat benyújtásának határideje: 2014. augusztus 6.  

A pályázati kiírással kapcsolatosan további információk: Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 

jegyző 33/484-003 

A pályázatok benyújtásának módja: 1 példányban személyesen vagy postai úton a 

Polgármesteri Hivatal címére eljuttatva. (2517. Kesztölc Szabadság tér 11.) A borítékon fel 

kell tüntetni: „Pályázat óvodavezetői állásra”  

A pályázat elbírálásának módja, rendje:  

A pályázati anyagok véleményezését követően a képviselő-testület hozza meg döntését.  

A pályázat elbírálásának határideje: 2014.augusztus 21.  

A pályázati kiírás további közzétételének helye, ideje:  

• közigállás.hu – 2014. július 7.  

• Kesztölc Község honlapja: www.kesztölc.hu – 2014. július 7.  

• Önkormányzati hirdetőtábla – 2014. július 7. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2014. július 6. 
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6. Napirendi pont 

Surján Kinga kérésére út átminősítése és értékesítése  

Gaál Lajos polgármester A közúti hatóság, amely jogosult dönteni egy elvileg közforgalmú, 

de a valóságban nem használt út megszüntetéséről, megvizsgálta a feltételeket, engedélyezte 

számunkra annak megszüntetését. Így nincs akadálya, hogy ez kikerüljön a forgalomképtelen 

törzsvagyonból, és értékesíthető legyen. 

Bognárné Dr. Solymoskövi Veronika: A vételi szándékról már tárgyaltunk, és azt beszéltük 

meg, hogy 100Ft/m
2 

lesz az ára, mint a környezete. Jelenleg csak az a probléma, hogy nem áll 

még rendelkezésünkre az az elkészített megosztási vázrajz, amiből pontosan, földmérő által 

kiszámítva kiderül, hogy hány négyzetmétert jelent a földút kiváltása. De, ha ezeket a 

határozatokat így most meghozzuk, akkor, ha megjön a megosztási vázrajz, annak alapján már 

anélkül le lehet bonyolítani, hogy újra testület elé kelljen vinni.  

Gaál Lajos polgármester Köszönöm. Van-e más javaslat? Amennyiben nincs, szavazásra 

bocsátom, aki elfogadja az előterjesztést, kérem, kézfelemeléssel szavazzon!  

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 72/2014. (VI.25.) KKÖKt. 

határozata a 0191 hrsz.-ú út egy szakaszának forgalomképessé nyilvánításáról és 

értékesítéséről 

 

Kesztölc község Képviselő-testülete forgalomképessé nyilvánítja a 0191 hrsz.-ú 

önkormányzati út 0188 és 0189/3 hrsz.-ú ingatlan közötti szakaszát és értékesíti 100.-Ft/m
2 

áron Surján Kinga 1118 Budapest Társ u. 10. szám alatti lakos, kérelmező részére. 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy az ingatlan-megosztási vázrajzot és az adásvételi 

szerződést aláírja. 

Az ügy lebonyolításával kapcsolatos minden költség kérelmezőt terheli. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2014. augusztus 31. 

 

7. Napirendi pont 

Ingatlanügyek 

Gaál Lajos polgármester: Zaj János pincebérletéről beszélünk először. Többször 

nekifutottunk, végül is egy egyszerű, és nagyon frappáns megoldással jutottunk át rajta.  

Nebehaj Rudolfné a Pénzügyi Bizottság elnöke: Egy önkormányzati tulajdonú 

pinceterületről van szó. Javaslatunk, hogy a pincét továbbra is adjuk bérbe, azzal a kikötéssel, 

hogy a pince előtti füves terület gondozása a pincétől a közútig terjedő szakaszon a bérlő 

feladata legyen. A bérleti díj az 3000.- Ft / hónap. 

Gaál Lajos polgármester: Van-e más javaslat?  Aki elfogadja a pénzügyi bizottság 

javaslatát, kérem, kézfelemeléssel szavazzon!  

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 73/2014. (VI.25.) KKÖKt. 

határozata pince bérbeadásáról 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete bérbe adja Zaj János Kesztölc Esztergomi utca 101. 

szám alatti lakos részére a kesztölci 1319/4 hrsz.-ú ingatlan alatt található pincét 3000.-Ft/hó 

bérleti díj ellenében 5 évre azzal a kikötéssel, hogy az előtte fekvő 1319/10. hrsz.-ú, 
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önkormányzati tulajdonú ingatlanból, az 1319/7 és az 1319/9 hrsz.-ú ingatlanok által határolt 

területet a pincétől a közútig terjedő szakaszon rendben tartja. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2014. szeptember 1-től. 

 

8. Napirendi pont 

Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 

 

Gaál Lajos polgármester:  

 29-én már megvolt a második forgatási nap, közben be is mutatták a filmet 

Kesztölcről. Itt Kesztölcön köszöntöttük Fuzik János urat abból az alkalomból, hogy a 

Szlovák Nemzetiségi Parlament szószólója, és a nemzeti bizottság elnökévé 

választották.  

 30-án köszöntöttük az iskola és az óvoda pedagógusait,  

 31-én ünnepeltük az óvodaépület átadásának ötvenedik évfordulóját. Az óvoda 

dolgozói, vezetői, segítőknek köszönhetően, mert nagyon sokan segítették a 

képviselők közül is, szülők közül is, intézményvezetők, dolgozók is, hogy ez egy jól 

sikerült nap, tényleg, ez a nap jól sikerült rendezvényünk legyen.  

 Június 4-én az ORF ügyintézőjénél volt lent, nagyon gyors határidővel, majd ezt 

követően tárgyaltam az Országos Polgári védelmi Szövetség elnökhelyettesével. A 

felajánlott polgárőri iroda felújításáról. Kértek egy árajánlatot itt a községben élő 

számlaképes kőművessel meg is csináltattam. Elküldtük, hivatalos visszajelzés még 

nincs, de nem hivatalos csatornákból úgy jött vissza, hogy a közel másfél millió 

forintos felújítást az ORFK, és az Országos Polgári Védelmi Szövetség támogatja 

anyagilag. tehát bízzunk benne, hogy lesz egy polgárőr irodánk. székházunk, itt a volt 

gyógyszertár helyén, ahol egy térfigyelő kamerát is felszerelnek, mert sajnos a 

pályázaton nem nyertünk.  

 Június 6-án nagycsoportos ballagás volt az óvodából. Búcsúztak a gyerekek az óvó 

néniktől, és az óvodástól, illetve a dolgozóktól, és az óvodától, a társaiktól. Nagyon 

bensőséges, jól sikerült óvodai ünnepélyen vettem részt.  

 A 12-én a MÁK megbízottja ellenőrizte az Iskola utcai partfal felújítás vis majoros 

felújításnak az utóéletét idézőjelben, tehát megállapította, hogy változás nem történt, a 

beruházás még megvalósulás után továbbra is úgy áll a helyén, ahogy kell.  

 Volt egy riadó próba, megpróbálták a szirénáinkat ismételten, most már évente, 

úgynevezett morgató próba volt, mid a két szirénánk működik.  

 Június 13-án Duna-Pilis-Gerecse Vidékfejlesztési Egyesület közgyűlése volt, ahol a 

következő hat év pályázatit ismertették. A gyakorlati része 2015-ben fog majd 

beindulni, akkor kell figyelni, hogy milyen programokat tudunk részt venni. 

Leginkább az egyéni vállalkozók, civil szervezetek vannak előnyben, de az 

önkormányzatok is pályázhatnak.  Június 14-n volt a Kincses József általános 

iskolában ballagás, és tanévzáró. Egy nagyon jól sikerült, pergő, tényleg tartalmas 

ünnepség volt.  

 Június 18-án tárgyaltam a Tatai Környezetvédelmi Zrt pernyelerakó vezetőjével, 

Fülöp Attila úrral, és térítésmentesen biztosította az óvodához a sitt elszállítására 

alkalmas konténert.  

 Június 21-én rendben lezajlott a negyedik apák napja családi nap. Nagyon jól sikerült 

rendezvény volt. Mindenkinek köszönöm a közreműködését, segítségét.  

Ennyit szerettem volna a két ülés közötti eseményekről elmondani.  
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Szavazásra bocsátom, aki elfogadja a tájékoztatót, kérem, kézfelemeléssel szavazzon!  

 

Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 74/2014. (VI.25.) KKÖKt. 

határozata két ülés között történtekről 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a két ülés között történtekről szóló beszámolót elfogadta. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

9.Napirendi pont 

Egyebek 

 

Kochnyák Sándor képviselő: Szeretném megkérdezni, hogy a kábel tv miért nem működik? 

Gaál Lajos polgármester Jelen pillanatban úgy állunk, hogy egyszer megy, aztán nem megy. 

Tudni kell, hogy egy legalább tízéves konstrukció van, amire épül. A 24 órás szolgálatban a 

gép tönkrement. A hagyományos és a digitális jelegű eszközök összehangolása folyik, mert az 

új számítógépünk digitális, az egyéb eszközök pedig analóg rendszerűek.  

Simonek Antal képviselő: A Malom utcai lakói? Arról volt szó, hogy 9-én 18 órakor tartunk 

a helyszínen egy bejárát. Meghívjuk az érdekelteket is.. 

Gaál Lajos polgármester Igen, ezt köszönöm, hogy szóltál. Kiküldünk egy értesítőt, hogy a 

Malom utca és a Rákóczi utca lakóit összehívjuk egy helyszíni megbeszélésre. Igen, Malom 

út, Tavasz utca, igen ezt meg is írom akkor, hogy ezt nehogy elfelejtsem, a naptárba, hogy ezt 

mindenképpen akkor. Mikorra beszéltük meg? Ötödikére? 

Simonek Antal képviselő: Kilenc. Szerda. 18 óra. 

Gaál Lajos polgármester Jó. Köszönöm. Egyebekben van-e még valami? Amennyiben 

nincs, megköszönöm a figyelmet, a részvételt még nem, mert az ülést zárt ülésen folytatjuk 

tovább. Köszönöm szépen.  

 

Az ülésen más nem hangzott el, az ülés a továbbiakban zárt ülésen folytatódott.  

 

Zárt ülésen hozott határozatok: 

 

A kitüntetésekről szóló határozatok átadáskor kerülnek kihírdetésre. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Gaál Lajos      Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 

polgármester                jegyző 


